
Regiodeal 27/6 Commissie Grondgebied  

Graag wil ik u vertellen over het belang van de regiodeal, in het bijzonder de transitie van de 

landbouw. 

Transitie van de landbouw, kringlooplandbouw, biodiversiteit, grote thema’s en het lijkt ver weg. 

Die transitie is al veel langer gaande. Boeren zijn altijd in transitie geweest, volgend op de vraag van 

politiek en samenleving. 

Er is een grote afname van bedrijven, en bedrijven die gestaakt zijn keren niet meer terug. Er zijn veel 

boeren zonder opvolger, en omgekeerd zijn er veel jongeren die een toekomst in de landbouw 

wensen, maar geen perspectief zien. 

De regiodeal zie ik als een aanjager om  te versnellen en gezinsbedrijven een toekomst te bieden. 

Hoe gaan we dat doen? 

We willen een beweging in gang zetten in de proeftuin, en gaan experimenteren met de thema’s:  

 Emissiereductie  

 kringloop en biodiversiteit  

 verbetering van de bodem en waterkwaliteit 

 We gaan aan de slag met nieuwe technieken 

 

Wat levert het op? 

 Handelingsperspectief voor boeren. Biologisch of  gangbaar,  met een neventak of korte keten   

 Gezond voedsel in de regio 

 Werkgelegenheid toeleveranciers  zoals veevoeder/ systeembouwers enz 

 Behoud en verbetering van het unieke landschap 

 Gezondere leefomgeving 

Dit zal niet onopgemerkt blijven, elke inwoner kan ervan meeprofiteren en in een later stadium 

kunnen de ontwikkelingen een uitrol krijgen naar de rest van het land.  

De FV is een uniek gebied, als boer prijs ik mij gelukkig in deze dynamische streek te wonen. De plek 

waar de boer gezien wordt en waar we gezamenlijk naar oplossingen zoeken, zelfs minister Schouten 

is het opgevallen, zij heeft de regio als voorbeeld genoemd. 

De boer aan het roer, we willen als agrarische sector koploper zijn en blijven!  

 

Gina van Elten, pluimveehouder en bestuurder van LTO Gelderse Vallei  

met een achterban van 800 boeren  

 

 

 


